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Betreft: Nationale Proeftuin Precisielandbouw 
 
 
‘s-Hertogenbosch, 17 februari 2017 
 
Geacht college, 
  
Op 13 februari kondigde staatssecretaris Van Dam van Economische Zaken de Nationale Proeftuin 
Precisielandbouw aan1.  Deze proeftuin moet ervoor zorgen dat de Nederlandse land- en tuinbouw in 
de toekomst toonaangevend kan blijven, met investeringen in vooruitgang door middel van kennis 
en technologie. Het ministerie stelt hiervoor 2 miljoen in de komende 4 jaar beschikbaar, daarnaast 
is er een verwachte investering van 8 miljoen euro in 4 jaar vanuit het bedrijfsleven. 
 
De VVD fractie is van mening dat het logisch zou zijn als deze proeftuin naar Brabant komt. Brabant 
laat  met de Landbouw Innovatie Campus en AgriFood Capital zien dat het een leidende rol pakt als 
het gaat om innovatie in de landbouw en deze proeftuin zou een geweldig instrument zijn om onze 
ambities in de transitie van de landbouw verder een plek te kunnen geven.  
 
De VVD heeft dan ook de volgende vragen aan uw college: 

1. Bent u bekend met dit bericht?  
2. Vindt u, net als de VVD fractie, dat het belangrijk is om deze Nationale Proeftuin naar 

Brabant te laten komen?  
3. Vind het college, net als de VVD fractie, dat we door middel van deze proeftuin de 

toonaangevende rol die Brabant heeft in de innovatie van de landbouw in Nederland verder 
kunnen vormgeven en beter kunnen uitdragen? 

4. Vindt u dat de proeftuin de positie van de Landbouw Innovatie Campus kan versterken? 
5. Zo ja, welke concrete acties gaat u ondernemen om deze proeftuin naar Brabant te halen?  

 
Namens de VVD Statenfractie Noord-Brabant,  
 
Wouter Bollen 
 
 
 

                                                      
1https://www.rijksoverheid.nl/regering/inhoud/bewindspersonen/martijn-van-
dam/nieuws/2017/02/13/staatssecretaris-van-dam-kondigt-nationale-proeftuin-precisielandbouw-
aan 
 


